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Przeznaczenie budynków poszpitalnych na terenie Wesołej na hotele, pytania dotyczące zatrudnienia w

krakowskim magistracie oraz sprawy infrastrukturalne to tematy interpelacji międzysesyjnych radnych

miasta Krakowa.

Radny Łukasz Wantuch szukając źródeł wpływów do budżetu miasta proponuje przeznaczenie

budynków poszpitalnych znajdujących się na Wesołej na cele hotelowe. – Te stare 200-letnie

budynki nie nadają się pod biura, mieszkania czy podobne cele. (…) nasza gmina nie potrzebuje

tych budynków – starych, kosztownych w utrzymaniu – przekonuje radny w swojej interpelacji.

Radny chciałby, aby w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego obszaru „Wesoła”

wydzielić tereny zielone, które będą własnością miasta, a budynki znajdujące się na tym terenie

przeznaczyć do sprzedaży. Kolejna interpelacja radnego dotyczy utworzenia przejścia dla

pieszych na ul. Pułkownika Francesco Nullo w rejonie ul. Ignacego Kriegera.

Radny Michał Drewnicki chciałby uzyskać informacje na temat struktury zatrudnienia w

urzędzie miasta i jednostek podległych. Radny chce uzyskać informację o liczbie osób

zatrudnionych oraz sumie ich zarobków.

Radny Michał Starobrat zwraca się z prośbą o zamontowanie koszy na śmieci przy ul. Nad

Fosą, Władysława Bełzy, Juliusza Osterwy, Miarowej oraz drogi Rokadowej. Prosi również o

pomoc w sprawie zwiększenia częstotliwości kursowania autobusu linii 265.

Radny Łukasz Gibała natomiast interpeluje w sprawie rozbudowy ul. Niebyłej. Przebudowa

drogi miała być wykonana przez inwestora do 1 sierpnia 2019 roku, ale tak się nie stało, stąd

radny pyta o kroki podjęte przez gminę w sprawie wyegzekwowania przebudowy wskazanej

drogi oraz o kary umowne zapisane w umowie.
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